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PROTOKÓŁ NR 1/2018 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Tarnowie, które odbyło 

się w dniu 7 grudnia 2018 r. w budynku Urzędu Miasta Tarnowa przy 

ul. Goldhammera 3 w sali nr 8. Spotkanie trwało od godz. 14.10 do godz. 15.45. Wzięło 

w nim udział 4 członków komisji (nieobecny pan Piotr Sak).  

Lista obecności członków Komisji - zał. nr 1. 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli zaproszeni goście: 

- Pani Aleksandra Mizera – Sekretarz Miasta Tarnowa 

- Pani Beata Baran – Radca Prawny  

- Pan Sławomir Kolasiński – Skarbnik Miasta 

- Pan Marek Ciesielczyk – Radny Rady Miejskiej w Tarnowie 

- Pan Zbigniew Kajpus – Radny Rady Miejskiej w Tarnowie  

Lista obecności gości – zał. nr 2. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1/ Omówienie spraw organizacyjnych. 

2/ Wybór wiceprzewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Posiedzenie otworzył i powitał zebranych Przewodniczący Komisji pan Ryszard 

Pagacz. Na podstawie listy obecności stwierdził quorum do podejmowania prawomocnych 

uchwał. Zaproponował poszerzenie porządku obrad o punkt nr 3 – Propozycje zmian do 

projektu Budżetu Miasta Tarnowa na rok 2019 - i punkt nr 4 – Sprawy bieżące i wolne 

wnioski. Uwag nie zgłoszono i zaproponowany przez pana Przewodniczącego porządek został 

przyjęty jednogłośnie.  

 

Przyjęty porządek obrad: 

1/ Omówienie spraw organizacyjnych. 

2/ Wybór wiceprzewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

3/ Propozycje zmian do projektu Budżetu Miasta Tarnowa na rok 2019. 

4/ Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

Ad 1 Omówienie spraw organizacyjnych. 

 

 Radca prawny pani Beata Baran przedstawiła informacje dotyczące pracy Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji. Wyjaśniła, że jej powstanie wiąże się ze zmianą ustawy 

o samorządzie gminnym i ma wpływać na zwiększenie udziału społeczeństwa 

w funkcjonowaniu samorządu. Jest to komisja stała i obligatoryjna. Zadania Komisji są 

                                                           

1  Lista obecności członków Komisji 
2  Lista obecności gości 
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związane z rozpatrywaniem skarg, wniosków i petycji na Prezydenta oraz miejskie jednostki 

organizacyjne, a także rozpatrywaniem petycji, które mieszczą się w obszarze zadań własnych 

gminy. Zwróciła uwagę, że postępowanie Komisji będzie się kończyło co do zasady 

sporządzeniem projektu uchwały. Podkreśliła, że Przewodniczący Rady Miejskiej będzie 

wstępnie badał pisma pod względem spełniania wymogów formalnych.  

 W ramach rozpatrywania pism Komisja ma możliwość wystąpić do Prezydenta 

i kierowników o wyjaśnienia, przeprowadzić postępowanie wyjaśniające oraz wystąpić do 

innych Komisji o zajęcie stanowiska co do przedmiotu sprawy. Pani Beata Baran podała 

również regulacje prawne dotyczące skarg, wniosków i petycji. Zaznaczyła, że każdy może 

wnieść skargę, wniosek lub petycję, a o kwalifikacji pisma decyduje jego treść. Dokument 

musi być rozpatrywany zgodnie z właściwością. Bardzo ważne jest przestrzeganie terminów. 

W przypadku skarg i wniosków – załatwienie w terminie miesiąca od wpływu, a w przypadku 

petycji – trzy miesiące z możliwością przedłużenia na kolejne trzy miesiące.  

 Następnie pani Beata Baran przedstawiła procedurę skargową i relację między 

postępowaniem administracyjnym, a postępowaniem skargowym. Poinformowała, 

że w przypadku anonimów, których treść wskazuje na możliwość popełnienia przestępstwa  

należy podjąć czynności - np. zawiadomić odpowiednie organy. 

 Kończąc swoją wypowiedź przedstawiła procedurę załatwiania wniosków i omówiła 

kwestie dotyczące petycji oraz wymogi dotyczące ich treści.  

 Pan radny Marek Ciesielczyk zapytał czy Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

rozpatruje również skargi na Radę Miejską. Pani Beata Baran odpowiedziała, że wskazane 

przez pana radnego skargi rozpatruje Wojewoda. 

 Kolejne pytanie pana radnego Marka Ciesielczyka dotyczyło sposobu, w jaki 

mieszkańcy miasta zostali poinformowani o powstaniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

Pani Sekretarz Aleksandra Mizera odpowiedziała, że zmienił się statut. Ponadto na miejskiej 

stronie internetowej jest zamieszczona informacja o uchwałach podejmowanych przez Radę 

Miejską. 

 Na tym dyskusję zakończono.  

 

Ad 2 Wybór wiceprzewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

 Radny Sebastian Stepek zaproponował, aby wiceprzewodniczącym Komisji został 

Pan Mirosław Biedroń. Radny Mirosław Biedroń odpowiedział, że ze względu na brak 

doświadczenia w pracy radnego odmawia objęcia tej funkcji. Innych kandydatów nie 

zgłoszono. Pan Przewodniczący Komisji zaproponował, aby uzupełnić skład Komisji w taki 

sposób, aby każde ugrupowanie miało w niej swojego przedstawiciela i wówczas przystąpić 

do wyboru wiceprzewodniczącego. Członkowie Komisji poparli propozycję pana 

Przewodniczącego.  

 Następnie zabrała głos pani Beata Baran, która poinformowała, że radny Krzysztof 

Janas złożył rezygnację z członkostwa w Komisji. Wyjaśniła, że członkiem Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji nie może być Przewodniczący ani Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej. 

Ta zasada dotyczy również składu Komisji Rewizyjnej. 
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 Na tym punkt zakończono. 

 

Ad 3 Propozycje zmian do projektu Budżetu Miasta Tarnowa na rok 2019. 

 

 Przechodząc do kolejnego punktu porządku obrad pan Przewodniczący Ryszard 

Pagacz poprosił, aby radni przedstawili swoje wnioski do budżetu Gminy Miasta Tarnowa na 

2019 rok. 

 

 Wnioski radnego Ryszarda Pagacza: 

 

Dział 

Rozdział 

Paragraf 

Zmniejszenie 

 

Dział 

Rozdział 

Paragraf 

Zwiększenie Wyszczególnienie 

852/85295/6050 100 000 921/92120/6060 

Zał. 4 

100 000 Wykonanie projektu 

oraz wizualizacji Izby 

Pamięci Narodowej dla 

zakupionych obiektów na  

ul. Urszulańskiej. 

Wniosek radnego poparło 4 członków Komisji, nikt nie był przeciw i nikt nie wstrzymał się od 

głosu. Wniosek uzyskał pozytywną opinię Komisji.  

600/60016/6050 

 

 

1 000 000  600/60016/6050 

Zał. 4 

1 000 000 Wykonanie podbudowy  

ul. Lutosławskiego 1871 m2 

drogi wraz z budową 

kanalizacji deszczowej. 

Wniosek radnego poparło 4 członków Komisji, nikt nie był przeciw i nikt nie wstrzymał się od 

głosu. Wniosek uzyskał pozytywną opinię Komisji.  

 

 Wnioski radnego Krzysztofa Janasa: 

 

Dział 

Rozdział 

Paragraf 

Zmniejszenie 

 

Dział 

Rozdział 

Paragraf 

Zwiększenie Wyszczególnienie 

600/60016/6050 300 000 900/90005/6237 300 000 Dotacje celowe na 

finansowanie lub 

dofinansowanie zakupów 

instalacji fotowoltaicznych 

dla mieszkańców 

deklarujących likwidację 

źródła ciepła na paliwa stałe 

i przejście na ogrzewanie 

energią elektryczną. 

Wniosek radnego poparło 4 członków Komisji, nikt nie był przeciw i nikt nie wstrzymał się od 

głosu. Wniosek uzyskał pozytywną opinię Komisji.  
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 Wnioski radnego Ryszarda Pagacza (propozycje radnego Kazimierza Koprowskiego): 

 

Dział 

Rozdział 

Paragraf 

Zmniejszenie 

 

Dział 

Rozdział 

Paragraf 

Zwiększenie Wyszczególnienie 

750/75023/4210 

Zał. 3 

650 000 

 

 

 

 

 

 

 

600/60016/6050 

 

650 000 Remont ulicy Westerplatte 

wraz z przyległymi 

parkingami na odcinku od 

budynku Westerplatte 7  

w kierunku południowym 

do skrzyżowania z drogą 

biegnącą wzdłuż 

południowej strony 

budynku Westerplatte 3 - 

(szacunkowy koszt ok. 650 

tyś. zł) 

Wniosek radnego poparło 3 członków Komisji, nikt nie był przeciw i nikt nie wstrzymał się od 

głosu. Wniosek uzyskał pozytywną opinię Komisji.  

750/75023/417 

Zał. 3 

60 000 600/60016/6050 60 000 Zakończenie remontu 

chodnika przy ul. 16 Pułku 

Piechoty na odcinku od 

skrzyżowania  

z ul. Obrońców Poczty 

Gdańskiej w kierunku  

ul. Nowodąbrowskiej strona 

północna, na odcinku 91m  

(szacunkowy koszt ok.  

60 tys. zł) 

Wniosek radnego poparło 3 członków Komisji, nikt nie był przeciw i nikt nie wstrzymał się od 

głosu. Wniosek uzyskał pozytywną opinię Komisji.  

750/75023/4010 

Zał. 3 

100 000 855/85505/6050 100 000 

 

 

 

Budowa żłobka - 

przygotowanie 

dokumentacji w 2019 r. 

Uwaga: zmiana w WPF  

na lata 2019-2020. 

Wniosek radnego poparło 3 członków Komisji, nikt nie był przeciw i nikt nie wstrzymał się od 

głosu. Wniosek uzyskał pozytywną opinię Komisji.  

750/75023/4300 

Zał. 3 

200 000 

 

600/60016/6050 

 

200 000 

 

Budowa ulicy Bora 

Komorowskiego wraz  

z odcinkiem ok. 100m ulicy 

Boryczki. 

Wniosek radnego poparło 3 członków Komisji, nikt nie był przeciw i nikt nie wstrzymał się od 

głosu. Wniosek uzyskał pozytywną opinię Komisji.  
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Dział 

Rozdział 

Paragraf 

Zmniejszenie 

 

Dział 

Rozdział 

Paragraf 

Zwiększenie Wyszczególnienie 

750/75023/4110 

Zał. 3 

200 000 600/60016/6050 200 000 Remont parkingu przy pętli 

autobusowej na Al. Jana 

Pawła II znajdującego  się 

na wprost budynku 

Westerplatte 17. 

Wniosek radnego poparło 3 członków Komisji, nikt nie był przeciw i nikt nie wstrzymał się od 

głosu. Wniosek uzyskał pozytywną opinię Komisji.  

750/75075/4300 

Zał. 3 

500 000 600/60016/6050 500 000 Remont istniejącej pętli 

autobusowej linii nr 30 przy 

ul. 16 Pułku Piechoty. 

Wniosek radnego poparło 3 członków Komisji, nikt nie był przeciw i nikt nie wstrzymał się od 

głosu. Wniosek uzyskał pozytywną opinię Komisji.  

758/75814/6010 

Zał. 4 

50 000 926/92695/6060 50 000 Place zabaw: Wyposażenie 

placu zabaw na Osiedlu 

Nauczycielskim  

w brakujące urządzenia 

zawarte w projekcie 

budowlanym  (strefa fitness 

i strefa wypoczynku).  

Wniosek radnego poparło 3 członków Komisji, nikt nie był przeciw i nikt nie wstrzymał się od 

głosu. Wniosek uzyskał pozytywną opinię Komisji.  

758/75814/6010 

Zał. 4 

15 000 926/92695/6050 50 000 

 

Utwardzenie części 

nawierzchni obok 

ogrodzenia przy placu 

zabaw na Osiedlu 

Nauczycielskim  

i zamontowanie tam 

stojaków na rowery, 

jednocześnie pozostawiając 

miejsce na wózki dziecięce. 

Wniosek radnego poparło 3 członków Komisji, nikt nie był przeciw i nikt nie wstrzymał się od 

głosu. Wniosek uzyskał pozytywną opinię Komisji.  
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Dział 

Rozdział 

Paragraf 

Zmniejszenie 

 

Dział 

Rozdział 

Paragraf 

Zwiększenie Wyszczególnienie 

750/75023/6050 

Zał. 4 

500 000 600/60016/6050 500 000 Kontynuacja zadania 

„Przygotowanie i budowa 

kanalizacji opadowej ul. 

Orkana wraz z przyległymi 

ulicami: Źródlaną, 

Wolańską, Czarnowiejską. 

Zwiększenie kwoty na 

zadaniu 600/60015/6050 - 

Przebudowa  ul. Orkana 

wraz z budową kanalizacji 

opadowej  

z odprowadzeniem do 

potoku Mrozówka. 

Wniosek radnego poparło 3 członków Komisji, nikt nie był przeciw i nikt nie wstrzymał się od 

głosu. Wniosek uzyskał pozytywną opinię Komisji.  

700/70005/6060 

Zał. 4 

150 000 600/60016/6050 150 000 Ulica Wiadukt -  Budowa 

chodnika od wiaduktu 

kolejowego do ul. Orkana. 

Obecnie istnieje tam duże 

nasilenie ruchu drogowego, 

ruch pieszych jest znacznie 

utrudniony i wręcz 

niebezpieczny. 

Wniosek radnego poparło 3 członków Komisji, nikt nie był przeciw i nikt nie wstrzymał się od 

głosu. Wniosek uzyskał pozytywną opinię Komisji.  

900/90001/4270 

Zał. 3 

30 000 600/60016/6050 30 000 Projekt utwardzenia  

ul. Potok- sprawy formalno-

prawne, analiza gruntów. 

Wniosek radnego poparło 3 członków Komisji, nikt nie był przeciw i nikt nie wstrzymał się od 

głosu. Wniosek uzyskał pozytywną opinię Komisji.  

710/71004/4300 

Zał. 3 

30 000 710/71004/4300 30 000 Zmiana planu 

zagospodarowania uli: Jana 

Pawła II, Marii Dąbrowskiej 

– 50 000 zł. Wnioski 

wpłynęły do UMT od ponad 

20 gospodarstw domowych. 

Wniosek radnego poparło 3 członków Komisji, nikt nie był przeciw i nikt nie wstrzymał się od 

głosu. Wniosek uzyskał pozytywną opinię Komisji.  

600/60095/4300 

Zał. 3 

50 000 801/80120/4270 50 000 Remont pokoju 

nauczycielskiego  

w I Liceum 

Ogólnokształcącym.  
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Dział 

Rozdział 

Paragraf 

Zmniejszenie 

 

Dział 

Rozdział 

Paragraf 

Zwiększenie Wyszczególnienie 

Wniosek radnego poparło 3 członków Komisji, nikt nie był przeciw i nikt nie wstrzymał się od 

głosu. Wniosek uzyskał pozytywną opinię Komisji.  

750/75075/4300 

Zał. 3 

20 000 750/75075/4300 20 000 Organizacja dwóch 

konferencji naukowo-

wychowawczych: 

"Wychowanie  

w wartościach i do wartości 

społecznych.." 

Wniosek radnego poparło 3 członków Komisji, nikt nie był przeciw i nikt nie wstrzymał się od 

głosu. Wniosek uzyskał pozytywną opinię Komisji.  

750/75075/4300 

Zał. 3 

10 000 750/75075/4300 10 000 Bezpieczeństwo w ruchu 

drogowym - promocja 

bezpiecznej jazdy.  

Wniosek radnego poparło 3 członków Komisji, nikt nie był przeciw i nikt nie wstrzymał się od 

głosu. Wniosek uzyskał pozytywną opinię Komisji.  

750/75075/4300 

Zał. 3 

10 000 750/75075/4300 10 000 Kultura  w ruchu drogowym 

- ustąp pierwszeństwa. 

Wniosek radnego poparło 3 członków Komisji, nikt nie był przeciw i nikt nie wstrzymał się od 

głosu. Wniosek uzyskał pozytywną opinię Komisji.  

750/75023/4170 

Zał. 3 

10 000 750/75023/4300 

Wydział 

Edukacji 

10 000 Wykonanie projektu  

oraz wizualizacji Izby 

Pamięci Narodowej dla 

zakupionych obiektów na 

ul. Urszulańskiej. 

Wniosek radnego poparło 3 członków Komisji, nikt nie był przeciw i nikt nie wstrzymał się od 

głosu. Wniosek uzyskał pozytywną opinię Komisji.  

 

 Wnioski radnego Ryszarda Pagacza (zaproponowane przez radnego Kazimierza 

Koprowskiego), które nie były głosowane, ponieważ konieczne jest dookreślenie rezerwy:  

 

Dział 

Rozdział 

Paragraf 

Zmniejszenie 

 

Dział 

Rozdział 

Paragraf 

Zwiększenie Wyszczególnienie 

750/75818/6800Rezerwa 

celowa na inwestycje  

i zakupy inwestycyjne 

Zał. 4 

150 000 926/92695/6050 150 000 Wyznaczenie działki  

i wykonanie placu 

zabaw dla dzieci 

mieszkańców Osiedla 

Rzędzin – część 

północna. 
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Dział 

Rozdział 

Paragraf 

Zmniejszenie 

 

Dział 

Rozdział 

Paragraf 

Zwiększenie Wyszczególnienie 

750/75818/6800Rezerwa 

celowa na inwestycje  

i zakupy inwestycyjne 

Zał. 4 

100 000 600/60016/6050 100 000 Ulica Środkowa – 

Remont barierek na 

moście ul. Środkowej 

oraz wykonanie 

nawierzchni ulicy od 

wiaduktu w stronę 

Woli Rzędzińskiej. 

 

 Innych wniosków nie złożono. 

 

Ad 4 Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

 Zapytań i wniosków nie zgłoszono. Przewodniczący Ryszard Pagacz, uznając 

porządek obrad za zrealizowany, zamknął posiedzenie. 

 

 

        Przewodniczący Komisji     

                  Skarg, Wniosków i Petycji 

 

 

                Ryszard Pagacz 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła M. Zygadło 


